
 

 

 



 

 

KÉPVISELŐI INDÍTVÁNY 

 

Tárgy: Lánchíd utcai sportpálya felújítása 

 

Tisztelt Képviselőtestület! 

A szebb napokat látott Lánchíd utcai sportpálya már régóta felújításra szorul, állapota egyre rosszabb. 

Ahhoz képest, amekkora reményeket fűztünk a sportpálya kiépüléséhez még 2007-ben, (a futópálya 

teljes kivilágítása, tagdíjas beléptető, lábtenisz és utcai kosárlabda pályák) jelenleg csak a pusztulás 

jeleit láthatjuk. 

A legnagyobb problémát a futópálya állapotromlása jelenti, hisz ezt vennék legtöbben igénybe, de 

egyetlen kinti edzésre alkalmas úgynevezett street workout eszköz sincs ép állapotban. 

Az általam észlelt problémák az alábbiak: 

 A futópálya gumielemei helyenként eltávolodtak, máshol egymásra csúsztak. Emellett az 

éjszakai megvilágítás is csupán részleges. Sokan csak sötétedés után tudják igénybe venni a 

pályát, ami a fenti szempontok miatt este méginkább balesetveszélyes. Kép: 1. melléklet. 

 

 A fekvőtámasz elvégzésére hivatott eszköz lábtartója kitört. Kép: 2. melléklet. 

 

 A húzódzkodó egyik kapaszkodója leszakadt. Kép: 3. melléklet. 

 

 A felülések elvégzésére hivatott eszköz háttámasza nincs meg. Kép: 4. melléklet.  

 

 Emellett a magas kerítéssel ellátott teniszpálya sincs használható állapotban. 5. melléklet 

 

Kecskeméten a sportolási lehetőségek a lakosságszámhoz viszonyítva meglehetősen szűkösek, így 

különösen fontos, hogy a meglévő sportolásra alkalmas infrastruktúrát gondozzuk és fenntartsuk. 

A sportpálya, melyről indítványom szól, már nincs sem önkormányzati fenntartásban, sem 

tulajdonban, mégis városunkat minősíti állapota. 

Fontos kiemelni, hogy a sportpálya Széchenyiváros szívében helyezkedik el, környezetében 

tömegével élnek társasházban lakó polgárok, akik számára a szabadban történő mozgás lehetősége 

különösen fontos, mind egészségügyi mind pedig pszichikai szempontból.  

Emellett a Lánchíd Utcai Sport Általános Iskola – melynek sporttagozata kiváló eredményeket 

tudhat magáénak - és a környékbeli általános iskolák diákjainak testnevelése, rendszeres sportra 

szoktatása szempontjából is rendkívül fontos és időszerű a sportpálya felújítása.  

 

 



Határozati javaslat: 

Kecskemét Önkormányzata kezdeményezze a megfelelő állami szerveknél a Lánchíd utcai sportpálya 

felújítását. Amennyiben belátható időn belül kilátásba helyezik a felújítást, kérjen önkormányzatunk 

határidőt, amire mulasztás esetén hivatkozhat 

 

Felelős: Polgármester 

 

Kecskemét, 2017. szeptember 17. 

Radics Tivadar 

Kecskemét MJV önkormányzati képviselője 

 

1. melléklet     2. melléklet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



3. melléklet      4. melléklet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. melléklet  

 

 


